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JESUS: "Det människan sår, skall hon också skörda"

DET VI KALLAR ABORT

Det vi kallar abort, kallar Guds Ord:

 

att dräpa oskyldiga: att utgjuta

 

oskyldigas blod.

 

 

En sådd som kommer

 

att ge oss i Sverige

 

sin skörd.

 

 

Därför att Gud finns - lever - vars

 

barn - avbilder - vi dödar.
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